
 

 
Referat   

Skolebestyrelsesmøde  

Onsdag d. 11.12.2024, kl. 17.00-20.00 – Veksø Skole 

 

 

Deltagere:  

Anne Mollerup - (forældrerepræsentant, LÆR) 

Chris Westergaard -  (forældrerepræsentant, LÆR) 

Kurt Elkjær Andersen - (forældrerepræsentant, LÆR) 

Kim Mynderup Fjorbak - (forældrerepræsentant, LÆR) 

Dennis Pedersen -(forældrerepræsentant, VEK) 

Mette Bundgaard (forældrerepræsentant, VEK) 

Rasmus Lindhede - (forældrerepræsentant, Specialafdelingen) 

Carina Wain  (medarbejderrepræsentant, VEK) 

Bente Asmund Hansen (medarbejderrepræsentant, LÆR) 

Tanja Ibsen – LTI (Skoleleder, LÆR) 

Rebecca Ørum, 8.B (elevrådsrepræsentant, LÆR) 

 

Suppleanter:   

Henrik Sass - (forældrerepræsentant, LÆR) 

Christine Rud Winter - (forældrerepræsentant, LÆR) 

Tonny (Christian) Greiner - (forældrerepræsentant, LÆR) 

Christian Jakobsen - (forældrerepræsentant, LÆR) 

 

Inviteret: Rasmus Bjerre Pedersen 

Afbud:  Henrik, Christian og Christina 

 

Ordstyrer: Chris 

Referent: Rasmus 

 

 

 

 

 



O = Orientering, D = Drøftelse, G = Godkendelse, B = Bilag udsendes inden mødet 

Pkt. 
 

Emne/Indhold Tid Notater 

1 G Dagsorden 17.00-

17.05 

 

Godkendt 

 
2a O Nyt fra formand 17.05-

17.15 

Der er har været en henvendelse fra en forælder ift. chromebooks. De er 

meget tunge at bære frem og tilbage. Tanja indskærper, at det skal være 

tydeligt i ugeplanen for indskolingen, hvornår de skal bruges i 

undervisningen, så de ikke unødigt bliver transporteret frem  og tilbage fra 

skolen. 

 
2b O Nyt fra ledelsen 17.15-

17.35 

33 lovforslag 

Der skal opstarte juniormesterlære efter sommerferien på 8. og 9. årgang. 

Der er en arbejdsgruppe, der kigger på implementeringen. 

Der kommer også en ny timefordelingsplan efter sommerferien. 

Tanja vil orientere løbende. 

 

Status byggeri: 

Planen er, at byggeriet af gangbroerne på Lærkeskolen bliver påbegyndt i 

sommerferien næste år. 

Byggeriet starter i 2026. Planen er at der tages en afdeling af gangen. De 

berørte klasser skal genhuses på skolen. Byggeriet af kloakkerne og 

skolekøkkenet skulle påbegyndes i 2025. 

 

Nyt MUS-koncept 

HR har lavet et nyt MUS koncept og samtaleark.  

 

Logo 

Der er lavet et nyt logo for Stenløse skole 

Tanja drøfter skolenavnene med Peter, da der ikke er helt enighed i SB ift. 

det nuværende navne. 

2c O Nyt fra medarbejderne 17.35-

17.50 

Bente fortæller, at det ser lidt sort ud ift. antallet af  uddannede lærere 

fremadrettet. Optaget er lille og der er mange, der falder fra i løbet af de 

første par år. Egedal Kommune er klar over problematikken og gør en stor 

indsats ift.  fastholdelse af lærere i kommunen. 

 

Carina fortæller, at Mona stopper efter mere end 30 år på skolen. Der har 

været yderligere en opsigelse. Begge stillinger er blevet besat. Der har 

været en rigtig god indvielse af Veksø skoleskov med besøg af 

borgmesteren. Der har også været matematikkens dag. 

 
2d O Nyt fra elevråd 17.50-

17.55 

Rebecca fortæller at elevrådet arbejder med fem mærkesager på 

Lærkeskolen: 



 

Ny og bedre kantine 

 

Flere ture 

 

Flere idrætsstævner 

 

Muligheder for flere aktiviteter i frikvartererne  

 

Sofaer til grøn og rød afdeling 

 
2e O Nyt fra andre 17.55-

18.00 

 

3 D+B Princip Skole-hjem-

samarbejde og 

kommunikation 

18.00-

18.45 

Mette har udarbejdet et oplæg. 

 

Princippet er godkendt 

4 D Økonomi til trivsel -  

Hvilke ideer har 

skolebestyrelsen til at 

anvende skolens andel? 

18.45-

19.05 

Der er afsat 633.000kr til trivselsindsatser på Stenløse skole 

 

Elevrådet har talt om ture og stævner.  

 

Bliver taget op på næste møde igen. 

5 D+B Har I ideer til tilsyn/indblik 

i skolehverdagen?  

Vis fra tidligere “Lyskryds” 

19.05-

19.30 

Der er enighed om at fortsætte med at bruge værktøjet. Der nedsættes en 

arbejdsgruppe, der udarbejder et bud på, hvordan det skal se ud. 

Arbejdsgruppen består af. 

 

Anne, Rasmus og Chris 

Det bliver taget på dagsordenen, når de har et udkast.  

 
6 

 
Evt. og lukket møde 19.30-

19.45 

 

7 G Referat afslutning 19.45-

20.00 

 

          

Kommende nye punkter: 

 

 

 

 


